
Referat fra generalforsamling i FOTAK, den 5. februar 2018 
 
 
Valg af dirigent og referent 
Carsten H blev valgt som aftenens dirigent med applaus, og Preben N tog hvervet som referent ligeledes 
med stor applaus (her ville klapsalverne næsten ingen ende tage). Herefter kunne Carsten 
bekræfte, at generalforsamlingen var rettidig indkaldt jævnfør vedtægterne § 5. 
 
Beretning fra bestyrelse 
Lars V. aflagde beretning for året. Lars kunne fortælle, at det går ufatteligt godt. Richard har ydet en stor 
indsats med vask af karklude og viskestykker (stor applaus) og Carsten – som har frie hænder til indkøb - 
har igen været behjælpelig med at indkøbe manglende materiale (ligeledes stor applaus). 
Lars berettede at ændringen fra sidste år, med udsendelse af reminder mail onsdag med seneste frist for 
afbud fredag, fungerede særdeles godt – så HUSK DET lød opfordringen. 
 
Regnskab samt fastsættelse af kontingent 
Ronny fremlagde regnskab og kunne fortælle, at vi har en kassebeholdning på 55.646 kr. dags dato. 
Fastlæggelse af kontingent blev udskudt til punktet eventuelt, men konklusionen er refereret her: Det blev 
besluttet at nedsætte det årlige kontingent til 2*300 kr. samt fortsat 150 kr. pr. gang. 
Uændret: Som pensionist er prisen 150 kr. pr. gang, men der er ingen store betalinger. 
 
Valg af bestyrelse, suppleanter, sekretær, kasserer og festudvalg 
Lars V, der var på valg, blev genvalgt og fortsætter i bestyrelsen. Richardt og Preben C. fortsætter som 
suppleanter. 
Bestyrelsen består herefter af: Lars V formand, Johs. og Ronny. Preben C og Richardt 
suppleanter. 
Festudvalget blev sammensat og består nu af: Tommy, Per og Jonas som erstatter Sten. 
 
Forslag 
Der var kommet forslag fra Søren. 
1. Forslag om at nedsætte kontingentet da kassebeholdningen er vokset fra sidste år til i år, flere forslag 
blev drøftet, men konklusionen som blev vedtaget enstemmigt er refereret ovenfor under regnskab. 
2. Forslag om at ændre dagsordenen på generalforsamlingen fremover, så første punkt efter valg af dirigent 
og referent, var eventuelt … det fortaber sig for referenten om det blev vedtaget. Søren laver oplæg, 
 
Evt. 
Lars K. udarbejder en ny liste med kommende indkøbshold og lægger den op på hjemmesiden. 
 
Det blev foreslået af Peter, at der blev indkøbt 20 forklæder, hvor Fotaks logo skulle trykkes, og det 
fremover var påkrævet at medbringe dette til madlavning. Det var der enighed om, og Jonas vil gerne 
indkøbe forklæderne. ’Søren hjælper med logo. 
 
Indstilling af nye medlemmer 
Per indstillede nyt medlem til madlavning (Michael) – men da vi er 20 som er max. jvf. vedtægterne, er han 
fortsat på venteliste som nummer 1. 
 

Referenten takkede for god ro orden, og generalforsamlingen blev erklæret for afsluttet. 


